
Zápis ze společné schůze výboru klubu a kontrolní komise (dále jen KK)
konané dne 29.května 2021 v Němčicích nad Hanou     

Český svaz chovatelů, Klub Mbh

Společnou schůzi výboru a KK svolal rozesláním pozvánek v el. podobě a vedl předseda 
klubu př. Kaiser.
Schůze byla zahájena dne 29. 5. 2021 v Němčicích n.H. v 9:00 hod. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Přítomni: 
př. Zbraněk Miloslav, Kaiser Michal,  Matúšů Pavel st., Duchoň David
Omluvena: př. Nečasová Marcela, Mgr., Mejzlík Jiří, Brabec Jaroslav, Hénik Radoslav
Hosté: př. Foltýn Stanislav
Prezenční listina je uložena u jednatele klubu
Jednání je usnášení schopné.

 Program:

1/ Zahájení
2/ Zpráva předsedy klubu
3/ Vyhodnocení plnění úkolů uložených na výbor.schůzi v říjnu 2020 v Němčicích n. H.
4/ Zpráva pokladníka klubu
5/ Zpráva registrátora klubu
6/ Diskuze +projednání přihlášky do klubu MCH Tadeáše Vytlačila
7/ Usnesení a závěr

K bodu 1:
     Společnou schůzi výboru klubu s KK zahájil př. Kaiser. Přivítal přítomné a seznámil je       
s  programem schůze. Poděkoval př. Foltýnovi za poskytnutí objektu ZO Němčice n. H.  
Omluvil nepřítomné členy př. Mejzlíka, Hénika a Brabce. Př. Nečasovou omluvil př. Zbraněk. 

K bodu 2:
Předseda klubu př. Kaiser ještě jednou poděkoval přítomným za účast a vyjádřil potěšení 
nad tím, že se výbor konečně mohl sejít. Konstatoval, že se nákazová situace zlepšuje a 
věří, že speciálku klubu letos uspořádáme. Navrhl speciálku uspořádat opět v listopadovém 
termínu a domluvit se na posuzovateli, kterého pozveme. Navrhl, abychom vybrali více 
posuzovatelů, kdyby první oslovený nemohl. Připomněl, že pokud oslovíme někoho z ÚOK, 
nebude mít klub výdaje za posouzení ani nebude muset platit cestovní náklady. Dále 
informoval o přiznání plemenného chovu př. Vytrhlíkovi, o práci na nových typizačních 
kódech, aby byly v souladu s novým vzorníkem. Ještě informoval přítomné o návrhu 
standardu Mbh do připravovaného evropského vzorníku. Návrh byl zaslaný tak, aby 
korespondoval s českým standardem. V jaké fázi jsou přípravy ev. vzorníku není prozatím 
známo. Nakonec přítomné informoval, že i letos klub dostane dotaci. Její výše bude podobná
té loňské.

K bodu 3: 
Vyhodnocení  plnění  úkolů  uložených na únorové schůzi  výboru s KK v Němčicích n.  H.
provedl předseda klubu:
- speciálka se neuskutečnila kvůli vládním opatřením proti šíření koronaviru
-př. Kaiser zaslal pokladníkovi výřez katalogu z CVMK v Přerově 2020



-členové,  kteří  vystavili  na CVMK, byli  jednatelem př.  Mejzlíkem vyrozumněni o možnosti
proplacení klecného
- jednatel písemně oznámil př. Grígelovi zamítnutí jeho žádosti o členství v klubu, oznámil
mu též, že má možnost se odvolat proti tomuto rozhodnutí k výroční členské schůzi,  což
jmenovaný učinil 
Uložené úkoly byly splněny.

- projednání odvolání př. Grígela na výroční čl. schůzi neproběhlo, protože se kvůli covidu
nekonala 
- hlasovaní o změně org. řádu klubu neproběhlo ze stejného důvodu
Uložené úkoly se přesouvají na nejbližší výroční členskou schůzi.

K bodu 4: 
- př. Hénik se z výborové schůze omluvil ze zdravotních důvodů,  nicméně zaslal předsedovi 
klubu zprávu ohledně stavu pokladny k 1.4.2021:
 Hotovost: 4 076,- Kč     Na účtě: 15 030,15,- Kč       Celkem: 20 106,15 Kč

Členské příspěvky pro rok 2021 nezaplatil pouze př. Šujan, kterému tak ke konci roku skončí
členství v našem klubu.

K bodu 5:
Př. Matúšů přednesl svou zprávu.
Z našeho klubu registrovalo 12 členů. Celkově tedy bylo registrováno 67 vrhů, 331 králíků. 
Přes CPKK bylo registrováno 276 ks, klubově 55 ks.
Vyplněnou  zprávu  roční  registrace  králíků  za  rok  2020  1.4.  2021  odeslal  ústřednímu
registrátorovi př. Jahodovi a tajemníkovi ÚOK př. Vilhelmovi.

K bodu 6:

Př. Kaiser navrhl výstavy, které by bylo dobré obeslat, a to – expozice Němčice n. H., CVMK 
Přerov, zde opět uhradit pohár pro nejlepší kolekci, CV Lysá n. L., Moravia Brno. Dále navrhl
proplatit klecné za každý vystavený kus na CVMK, CV a Moravii s podmínkou, že si o to 
vystavovatel požádá a to nejpozději 1 měsíc po skončení výstavy – všichni pro.
Př. Kaiser navrhl př. Šujana jmenovat čestným členem – všichni návrh podpořili, návrh 
předloží př. Zbraněk na členské schůzi ke schválení.
Př. Zbraněk vznesl dotaz, kolik králíků bylo registrováno přes ústředního registrátora v rámci 
regeneračního křížení. Př. Matúšů se nabídl, že to do příští schůze zjistí.
Během schůze telefonoval jednatel př. Mejzlík. Popřál všem zdraví a připomněl, že bychom 
se k sobě měli chovat slušně a přátelsky, protože bez toho klub fungovat nemůže. A 
především představil adepta o členství v klubu, MCH Tadeáše Vystrčila z Malé Losenice, 
jehož přihlášku poslal předsedovi klubu, který s ní ostatní členy výboru a KK seznámil. Př. 
Kaiser dal hlasovat o přijetí př. Vytlačila za člena klubu – všichni pro
Př. Kaiser navrhl uspořádat speciálku tradičně v Prostějově v sobotu 6.11. 2021 (po tel. 
domluvě s př. Brabcem s tímto datem nebude problém) – všichni pro 
Přítomní navrhli posuzovatele speciálky a pořadí, ve jakém je oslovíme. 
Př. Zbraněk vznesl dotaz na pozici poradce chovu. Přítomní se shodli, že se k této otázce 
vrátí na členské schůzi.
Během schůze nás přišel pozdravit předseda ZO ČSCH Němčice n. Hanou, předseda klubu 
mu ještě jednou poděkoval za umožnění schůze v jejich klubovně.
Př. Kaiser navrhl oslovit př. Šimka s pomocí vytvoření banneru – všichni pro 



K bodu 6:

Výbor klubu bere na vědomí:
-zprávu předsedy klubu

 Výbor klubu ukládá:
- př. Kaiserovi, aby oznámil pokladníkovi, aby ve stanoveném termínu uhradil částku na 
pohár pro nejlepší kolekci na CVMK v Přerově
- př. Zbraňkovi, aby na členské schůzi navrhl př. Šujana za čestného člena 
- př. Matúšů zjistit údaje ohledně reg. křížení
-oznámit př. Vytlačilovi, že byl přijat za člena klubu a dopsat ho do seznamu členů na našich 
stránkách
- př. Kaiserovi zajistit posuzovatele na speciálku v Prostějově
- př. Zbraňkovi na členské schůzi otevřít otázku poradce chovu
- př. Kaiserovi oslovit př. Šimka s pomocí vytvoření banneru
- předsedovi svolat příští schůzi výboru

Předseda poděkoval všem přítomným za účast na společné schůzi výboru a KK.
Společná schůze výboru klubu Mbh  a KK byla ukončena 29.5.2021 v 11:10 hod.

Zápis sepsal dne 30.5. 2021: Michal Kaiser, předseda klubu
Zápis ověřili dne 1.6. 2021.: Matúšů Pavel, Duchoň David


